
Zápis 

z 15. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 22.05.2025 

 

Přítomno: 6 zastupitelů (5 stávajících + Z. Fišerová, nová členka), 2 občané.  

Omluven: starosta P. Blažek. 

 

1. Jednání zahájila místostarostka S. Tahalová v 17.12 hodin. 

 

2. Nový člen zastupitelstva, za Martina Edera, Ing. Zuzana Fišerová složila slib člena 

zastupitelstva, kterým je od 15.4.2025. Bylo předáno Osvědčení, že se stává členem 

zastupitelstva. 

 

3. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: P. Novák, ověřovatelé zápisu: H. Lingrová 

a V. Crhová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

4. Úprava programu dnešního jednání – doplněn 1 bod: 

- Projednat RO č. 1 Schváleno – Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

5. Kontrola úkolů z posledního zasedání: 

- povinnosti domovníka v  KD (sepsat a podepsat oběma stranami) – zatím 

nesplněno, bude splněno do příštího zasedání 

 

6. Projednáno a schváleno RO č. 1 – jedná se o navýšení výdajů v rozpočtu o částku 

50 000,- Kč na servis místního rozhlasu v obci. 13. května 2025 provedla firma Bártek 

rozhlasy servis místní rozhlasové sítě, došlo k výměně vadných částí a doplnění 

rozhlasu. V rozpočtu nebyla částka zahrnuta, proto bylo provedeno rozpočtové opatření. 

Částka za servis bude kryta ze zůstatku z minulého roku. 

        Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

7. Různé: 

- V. Crhová - dotaz na vyvážení septiku ve „škole“, problémy s odpadem – S. Tahalová 

zjistí, kdy byl naposledy vyvezen. 

- Obsah odpadu, které lze dávat nově do žlutých kontejnerů – u splavu za zničený žlutý 

kontejner přistaven nový, který má již nový polep, podle kterého lze do žlutých 

kontejnerů vhazovat nejen sešlápnuté pet lahve, ale i ostatní plasty, plechovky po 

nápojích (typu Birell), nápojové kartony, alobal atd. Sběr do žlutých pytlů pokračuje.  

- Problém s bioodpadem, budeme nějak řešit? – stále platí, že větší množství bioodpadu 

lze vozit do kompostárny v Lomnici nad Popelkou. Větve lze vozit na místo 

„čarodějnic“ po dohodě s OÚ. Na trávu a kuchyňský bioodpad by měl mít každý 

kompostér. Jinou variantu zatím neplánujeme. 

- Dotaz, zda nepřidáme další sběrné místo pro kontejnery. S.Tahalová – zatím jsme o 

dalším místě nepřemýšleli. 

- V. Crhová – výměna vany v obecním bytě č.2. V bytě dojde k výměně vany (částka asi 

3tisíce – zaplatí obec), řemeslnické práce uhradí nájemce. 

- Byt č.3 v obecním domě („škole) prošel opravami – obroušeny a natřeny rámy 

střešních oken, zafoukání stropů, oprava sádrokartonu, výmalba, ještě budou 

vyměněny radiátory. Nabídka bytu bude začátkem června vyvěšena pro hlášení se 

možných zájemců. 

- Dát na koupaliště odpadkový koš. 

- I. Tomšová – dotaz na sepsání smlouvy o povinnostech domovníka (p. Frýba) – bude 

splněno do dalšího zasedání. 

 

8. Usnesení – přečteno a schváleno. Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

         Zasedání bylo ukončeno v 18.05. 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


